

Change of address of the Management Company:

We would like to inform you that TOBAM, the Management Company of the following funds (the « Funds »), has moved its office from "49-53 avenue des Champs-Élysées, 75008 Paris, France" to "24-26, avenue des Champs-Élysées 75008 Paris, France".

The Funds are:

- **TOBAM BTC-LINKED AND BLOCKCHAIN EQUITY FUND**
- **FPS CAPSSA Obligations Haut Rendement 2026**
- **Helvetica Global**
- **TOBAM BITCOIN CO2 Offset Fund**
- **FCPE ANTI BENCHMARK MULTI ASSET**

Change in the SFDR terminology of the methodology "ESG footprint integration":

We would like to inform you that TOBAM has also changed the terminology of a key term of its proprietary methodology "ESG footprint integration" to "sustainability performance footprint integration" for its article 8 SFDR Funds:

- **TOBAM BTC-LINKED AND BLOCKCHAIN EQUITY FUND**
- **FPS CAPSSA Obligations Haut Rendement 2026**
- **Helvetica Global**

Admission of shares of TOBAM Bitcoin CO2 Offset Fund (the "Fund") to Euroclear France :

We would like to inform you that shares A1 (FR0013293859), A2 (FR0013295508), A3 (FR0014001QA8) and A4 (FR0014001QB6) are admitted to Euroclear France and therefore can be subscribed through financial intermediaries that are not known to the Management Company by professional subscribers as defined in the section 'TARGET INVESTORS AND TYPICAL INVESTOR PROFILE' of the Prospectus.

The legal documents of these Funds have therefore been modified to reflect this change.

These changes are not subject to the approval of the Autorité des Marchés Financiers (AMF) and will take effect on the 14th of June 2024.

All the other characteristics of your Funds remain unchanged.

We remind you of the importance to read the KIDs and the prospectus of the Funds in order to have a complete information on the costs and risks of the Funds. These documents, as well as the latest annual and semi-annual reports and the composition of the assets, are available free of charge on written request via email to clientservice@tobam.fr, and by any means to the Management company. They are also available on the website www.tobam.fr.

Changement d'adresse de la Société de Gestion :

Nous vous informons que TOBAM, la Société de Gestion des fonds suivants (les « Fonds »), a déménagé son bureau du « 49-53 avenue des Champs-Élysées, 75008 Paris, France » au « 24-26, avenue des Champs-Élysées 75008 Paris, France ».

Les Fonds sont:

- **TOBAM BTC-LINKED AND BLOCKCHAIN EQUITY FUND**
- **FPS CAPSSA Obligations Haut Rendement 2026**
- **Helvetica Global**
- **TOBAM BITCOIN CO2 Offset Fund**
- **FCPE ANTI BENCHMARK MULTI ASSET**

Changement dans la terminologie SFDR de la méthodologie « intégration ESG »:

Nous vous informons que TOBAM a également modifié la terminologie d'un terme clé de sa méthodologie propriétaire « intégration ESG » à « intégration de la performance de durabilité » pour ses fonds article 8 SFDR :

- **TOBAM BTC-LINKED AND BLOCKCHAIN EQUITY FUND**
- **FPS CAPSSA Obligations Haut Rendement 2026**
- **Helvetica Global**

Admission de parts de TOBAM Bitcoin CO2 Offset Fund (le "Fonds") auprès d'Euroclear France :

Nous vous informons que les parts A1 (FR0013293859), A2 (FR0013295508), A3 (FR0014001QA8) and A4 (FR0014001QB6) sont admises en Euroclear France et peuvent donc être souscrites auprès d'intermédiaires financiers qui ne sont pas connus de la Société de Gestion par des souscripteurs professionnels tels que définis dans la section « SOUSCRIPTEURS CONCERNES ET PROFIL DE L'INVESTISSEUR TYPE » du Prospectus.

Les documents juridiques de ces Fonds ont donc été modifiés pour refléter ce changement.

Ces modifications ne nécessitent pas l'accord de l'Autorité des Marchés Financiers (AMF) et entreront en vigueur le 14 Juin 2024.

Toutes les autres caractéristiques de ces Fonds resteront inchangées.

Nous vous rappelons qu'il est important de prendre connaissance du prospectus et du DIC des Fonds pour avoir une information complète sur les coûts et risques des Fonds. Ces documents, ainsi que les derniers rapports annuels et périodiques et la composition des actifs, sont disponibles gratuitement sur simple demande écrite via email à clientservice@tobam.fr, et par tout moyen auprès de la Société de Gestion. Ils sont aussi disponibles sur le site internet www.tobam.fr.